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Încheiat astăzi, 30 ianuarie 2024 

În ședința ordinară a Consiliului Local Mediaş 
Şedinţa începe la ora 16:00 

 
Domnul Consilier local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Bună ziua! 
Se va intona Imnul Național al României. 
Îl rog pe Domnul Director, Istrate Cristian să facă precizările organizatorice. 

Domnul Director Istrate Cristian 
Bună ziua și bine ați venit la ședința ordinară a Consiliului Local Mediaș, de astăzi, 30 ianuarie 2024. 
Fac precizarea că în conformitate cu prevederile art. 137 alin. (1) din OUG nr. 57/2019, domnul consilier 

Boca Teofil, participă la ședință prin utilizarea mijloacelor electronice, fiind considerat prezent. 
Ședinţa de astăzi este statutară, fiind prezenți un număr de 20 consilieri locali, din totalul de 20 în funcție. 
Convocarea ședinței s-a făcut prin Dispoziția Primarului numărul 21 din 23 ianuarie 2024, modificată și 

completată prin Dispoziția Primarului numărul 25 din 26 ianuarie 2024.  
Şedinţele comisiilor de specialitate au avut loc astăzi, fiind avizate proiectele de hotărâri supuse spre analiză 

şi aprobare, aflate pe ordinea de zi. 
Pe ordinea de zi sunt 33 proiecte de hotărâri. 
Potrivit art. 138 alin. (15) din OUG nr. 57/2019, supun la vot Procesul verbal al ședințelor extraordinare din 

data de 8 ianuarie 2024. 
Dacă aveți observaţii cu privire la întocmirea procesului verbal? 
Constat că nu. Supun la vot procesul-verbal. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Procesul-verbal a fost aprobat în unanimitate. 
Şedinţa este condusă de către domnul consilier Cotei Mihai Gheorghe, căruia îi dau cuvântul. Mulțumesc! 

Domnul Consilier local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 
Mulțumim domnule Director! 
Pe proiectul ordinii de zi, cum s-a menționat sunt 33 de proiecte de hotărâri. 
Supun la vot ordinea de zi. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Ordinea de zi a fost aprobată în unanimitate. 
Înainte de a intra în dezbateri, dacă sunt colegi care doresc să se înscrie pentru a lua cuvântul la punctul 

„Diverse”. Precizez că timpul alocat fiecărui vorbitor privind dezbaterile asupra unui proiect de hotărâre sau a unei 
probleme înscrise pe ordinea de zi este de trei minute. De asemenea, la dezbaterile unui proiect de hotărâre sau a 
unei probleme înscrise pe ordinea de zi un consilier poate lua cuvântul doar o dată și se va referi strict la problema 
care formează obiectul dezbaterii. Se înscrie cineva? Dacă dintre cei prezenți în sală, doresc să ia cuvântul la 
punctul „Diverse” și în acest caz timpul alocat fiecărui vorbitor este de trei minute, cu dreptul la o singură 
intervenție. Se înscrie cineva din sală? Vă rog, numele. Doamna Bundă Gabriela, doamna Maier Adriana, domnul 
Muntean Mihai, domnul Dordea Dorin și domnul Dincă Tudor. Mai este altcineva?  

Până la data ședinței nu s-au înregistrat întrebări sau interpelări de la cetățeni.  
Vom trece la dezbaterea proiectelor de hotărâri.  
 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea listelor preliminare de priorități pe anul 2024, în vederea 

repartizării locuințelor pentru tineri, construite prin Agenţia Națională pentru Locuinţe destinate închirierii 
Cere avizul comisiei de specialitate 

Raport comisia 2-aviz favorabil. 
Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
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2. Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune la cumpărarea imobilului 
(construcție+cotă teren aferentă) situat administrativ în Municipiul Mediaș Piața Regele Ferdinand I nr. 18 
ap. 12 Județul Sibiu 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisiile 1 și 3-aviz favorabil.  

Dacă sunt observaţii?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 20 voturi „pentru”. 
 
3. Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune la înstrăinarea unei cote părți 

din spațiul în care funcționează Cabinetul Medical Individual Medicina Muncii situat în Mediaş str. Cloșca 
nr. 2 
Domnul Director Istrate Cristian 

Îmi cer scuze domnule consilier, domnul Boca Teofil nu mai este cu noi, nu ne putem conecta cu dânsul. 
Domnul Consilier local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Vă rog să menționați acest lucru. 
Domnul Director Istrate Cristian 

19 consilieri prezenți. 
Domnul Consilier local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisiile 1 și 3-aviz favorabil.  

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
4. Proiect de hotărâre privind transmiterea dreptului de concesiune, asupra unei suprafețe de teren 

aflată în domeniul privat al Municipiului Mediaș situat pe str. Piscului nr. 12 
Cere avizul comisiei de specialitate 

Raport comisiile 1 și 3-aviz favorabil.  
Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
5. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul privat în domeniul public al Municipiului 

Mediaș a imobilului cu destinația de „centru de asistență socială-creșă” situat în Mediaș str. George 
Topârceanu nr. 14 și includerea în domeniul privat al Municipiului Mediaş a unor bunuri achiziționate în 
cadrul obiectivului de investiție finalizat „Educație antepreșcolară, premisă pentru dezvoltare comunitară în 
Municipiul Mediaș”, cod SMIS 2014+:133436 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisiile 1 și 3-aviz favorabil.  

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea prețurilor de vânzare a masei lemnoase pe picior către 

agenți economici și a masei lemnoase fasonate către populație, material lemnos provenit din tăieri de produse 
accidentale în anul 2024, din fondul forestier proprietate publică a Municipiul Mediaș 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisiile 1 și 3-aviz favorabil.  

Dacă sunt observații?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
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7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2024, întocmit de 
către Ocolul Silvic Mediaş, în calitate de administrator al fondului forestier proprietate publică a 
Municipiului Mediaş 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1-aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Crișan Sergiu Călin).  
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil. 

Dacă sunt observaţii la acest punct? 
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre.  
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 15 voturi „pentru” și 4 voturi „abținere” (dl Costea Teodor Lucian, dl Crișan 

Sergiu Călin, dna Suciu Anca Maria și dl Veza Liviu). 
 
8. Proiect de hotărâre privind actualizarea listelor cuprinzând bunurile de natura mijloacelor fixe și a 

obiectelor de inventar, anexe la Contractul de comodat nr. 2/2018, încheiat între Municipiul Mediaș și 
Asociația Mihail Mărturisitorul Mediaș 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Comisiile 1 și 3-aviz favorabil.  

Dacă sunt observaţii? 
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre.  
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
9. Proiect de hotărâre privind modificarea valorii obiectivului de investiții „Reabilitare fațadă Școala 

Gimnazială Mihai Eminescu Mediaș” 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisiile 1, 2 și 3-aviz favorabil. 
Dacă sunt observaţii? 
Consta că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
10. Proiect de hotărâre privind modificarea valorii obiectivului de investiții „Modernizare zonă de 

agrement și loc de joacă Greweln” 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisia nr. 1-aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 consilier nu participă la vot (dl Radu George 
Stelian). 
Raport comisiile 2 și 3-aviz favorabil. 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Domnul Radu George nu participă la vot. Să se menționeze. 
Supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 18 voturi „pentru” și 1 consilier local nu participă la vot (dl Radu George 

Stelian). 
 
11. Proiect de hotărâre privind valorificarea prin licitație publică a unui imobil (construcție+teren 

aferent) situat în localitatea Mediaș str. Traian Vuia nr. 3 Județul Sibiu, aflat în proprietatea Municipiului 
Mediaș-domeniu privat 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1-aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 2 voturi „împotrivă” (dl Crișan Sergiu Călin 
și dna Suciu Anca Maria).  
Raport comisia nr. 2-aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Veza Liviu). 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Costea Teodor Lucian). 

În cadrul ședințelor pe comisii s-au făcut următoarele propuneri din partea grupului de consilieri al 
Partidului Național Liberal: 

Pentru Comisia de evaluare a ofertelor:  
- dl Sima Dan                           - membru;                          dl Radu George Stelian                        - supleant; 
- dl Brăteanu Iulian Cosmin     - membru;                          dna Duma Silvia Nicoleta                    - supleant; 
- dl Chiorean Iustin                   - membru;                         dna Țichindelean Adriana Ștefania      - supleant. 
Dacă mai sunt și alte propuneri din partea celorlalte partide?  
Dacă nu sunt, îl rog pe domnul Director să dea citire articolului din proiectul de hotărâre privind 

desemnarea consilierilor locali în cadrul Comisia de evaluare a ofertelor. 
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Domnul Director Istrate Cristian 
Mulțumesc! 
O să dau citire articolului 6 din proiectul de hotărâre cu privire la desemnarea reprezentanților.  

Domnul Consilier Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 
Dacă mai sunt alte observații? 
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre.  
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 16 voturi „pentru”, 1 vot „împotrivă” (dl Crișan Sergiu Călin) și 2 voturi 

„abținere” (dl Costea Teodor Lucian și dna Suciu Anca Maria). 
 
12. Proiect de hotărâre privind valorificarea prin licitație publică a unui imobil (construcție+teren 

aferent) situat în localitatea Mediaș str. Răchitei nr. 1 Județul Sibiu, aflat în proprietatea Municipiului 
Mediaș-domeniu privat 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1-aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 2 voturi „împotrivă” (dl Crișan Sergiu Călin 
și dna Suciu Anca Maria).  
Raport comisia nr. 2-aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Veza Liviu). 
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Costea Teodor Lucian). 

Pentru Comisia de evaluare a ofertelor s-au făcut următoarele propuneri din partea Partidului Național 
Liberal: 

- dl Sima Dan                                 - membru;                            dna Duma Silvia Nicoleta     - supleant; 
- dna Avrămescu Olimpia Aurelia - membru;                            dl Toderici Marius Ioan        - supleant; 
- dl Tănase Vasile                          - membru;                            dl Boca Teofil                        - supleant. 

Dacă mai sunt și alte propuneri, vă rog?  
Dacă nu sunt, îl rog pe domnul Director să dea citire articolului din proiectul de hotărâre privind 

desemnarea consilierilor locali în cadrul Comisia de evaluare a ofertelor. 
Domnul Director Istrate Cristian 
Mulțumesc! 
O să dau citire articolului 6 din proiectul de hotărâre.  

Domnul Consilier Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 
Dacă mai sunt și alte observații? 
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre.  
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 15 voturi „pentru”, 1 vot „împotrivă” (dl Crișan Sergiu Călin) și 3 voturi 

„abținere” (dl Costea Teodor Lucian, dna Suciu Anca Maria și dl Veza Liviu). 
 
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea inițierii procedurilor necesare realizării obiectivului de 

investiţii „Amenajare maluri Râul Târnava Mare în scop de agrement și sport, din intravilanul Municipiului 
Mediaș” 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisiile 1 și 3-aviz favorabil. 

Dacă sunt observaţii?  
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
14. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice la faza studiu de 

fezabilitate, a indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investiţii „Prelungire 
str. Baia de Nisip” 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1-aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 2 voturi „împotrivă” (dl Crișan Sergiu Călin 

și dna Suciu Anca Maria).  
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Costea Teodor Lucian). 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 15 voturi „pentru”, 1 vot „împotrivă” (dl Crișan Sergiu Călin) și 3 voturi 

„abținere” (dl Costea Teodor Lucian, dna Suciu Anca Maria și dl Veza Liviu). 
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15. Proiect de hotărâre privind actualizarea devizului general și a indicatorilor tehnico-economici 
pentru obiectivul de investiții „Locuințe sociale colective, inclusiv utilități și amenajări exterioare” 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1-aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 2 voturi „împotrivă” (dl Crișan Sergiu Călin 

și dna Suciu Anca Maria).  
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Costea Teodor Lucian). 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 15 voturi „pentru”, 1 vot „împotrivă” (dl Crișan Sergiu Călin) și 3 voturi 

„abținere” (dl Costea Teodor Lucian, dna Suciu Anca Maria și dl Veza Liviu). 
 
16. Proiect de hotărâre privind modificarea art. 2 şi art. 3 din HCL nr. 331/2020 privind aprobarea 

proiectului „Construcție locuințe sociale colective inclusiv utilități și amenajări exterioare loc de joacă str. 
Baia de Nisip” cod SMIS 137985 și a cheltuielilor legate de proiect, cu modificările şi completările ulterioare 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisia nr. 1-aviz favorabil: 5 voturi „pentru” și 2 voturi „împotrivă” (dl Crișan Sergiu Călin 

și dna Suciu Anca Maria).  
Raport comisia nr. 3-aviz favorabil: 6 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (dl Costea Teodor Lucian). 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 15 voturi „pentru”, 1 vot „împotrivă” (dl Crișan Sergiu Călin) și 3 voturi 

„abținere” (dl Costea Teodor Lucian, dna Suciu Anca Maria și dl Veza Liviu). 
 
17. Proiect de hotărâre privind aprobarea completării proiectului la faza actualizare studiul de 

fezabilitate (actualizat prin HCL nr. 171/2023 și HCL nr. 253/2023) și actualizarea devizului general pentru 
obiectivul de investiții „Varianta ocolitoare a orașului Mediaș, pe DN 14” 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisiile nr. 1 și 3-aviz favorabil. 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
18. Proiect de hotărâre privind atribuirea denumirii de Strada Ienupărului și Strada Iederei 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisiile nr. 1, 2 și 3-aviz favorabil. 
Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Constat că nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
19. Proiect de hotărâre privind atribuirea denumirii de Strada Pajiștei și Strada Protopop Ioan 

Găban  
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisiile nr. 1, 2 și 3-aviz favorabil. 
Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
20. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Municipiului Mediaş în cadrul 

Asociaţiei Grup de Acţiune Locală Z.U.M. Mediaş 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisiile nr. 1, 2 și 3-aviz favorabil. 
Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
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21. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al 
Serviciului Public Comunitar Local de Evidență a Persoanelor al Municipiului Mediaș 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisiile 1, 2 și 3-aviz favorabil. 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
22. Proiect de hotărâre privind privind aprobarea încheierii Contractului de parteneriat între 

Municipiul Mediaș, Liceul Tehnologic Automecanica și operatorul economic SC Automecanica Mediaș SRL, 
pentru formarea profesională a elevilor prin învățământul dual 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisiile 1, 2 și 3-aviz favorabil. 

Dacă sunt observaţii?  
Rog Aparatul să consemneze că eu nu voi participa la vot. 
Dacă nu mai sunt alte observații, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 18 voturi „pentru” și 1 consilier local nu participă la vot (dl Cotei Mihai 

Gheorghe). 
 
23. Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării în anul 2024 a excedentului bugetului finanțat 

parțial din venituri proprii rezultat la încheierea exercițiului bugetar din anul 2023 al unităților de 
învățământ preuniversitar de stat din Municipiul Mediaș 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisiile 1, 2 și 3-aviz favorabil. 

Dacă sunt observaţii?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
24. Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării în anul 2024 a excedentului bugetului finanțat 

integral din venituri proprii rezultat la încheierea exercițiului bugetar din anul 2023 al Spitalului Municipal 
Mediaș 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisiile 1, 2 și 3-aviz favorabil. 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Doamna Consilier local Avrămescu Olimpia Aurelia 

Nu particip la vot. 
Domnul Consilier local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

S-a consemnat. 
Alte observații? 
Supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 18 voturi „pentru” și 1 consilier local nu participă la vot (dna Avrămescu 

Olimpia Aurelia). 
 
25. Proiect de hotărâre privind modificarea Organigramei şi a Statului de funcții ale Clubului Sportiv 

Municipal Mediaș 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisiile 1, 2 și 3-aviz favorabil. 
Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
26. Proiect de hotărâre privind aprobarea costului mediu lunar de întreținere, în anul 2024, la 

Unitatea de Asistență Medico-Socială Mediaș 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisiile 1, 2 și 3-aviz favorabil. 
Dacă sunt observaţii?  
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Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
27. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de acțiune privind serviciile sociale 

administrate și finanțate din bugetul local al Municipiului Mediaș, pentru anul 2024 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisia 2-aviz favorabil 
Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt observații, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
28. Proiect de hotărâre privind aprobarea Convenţiei de parteneriat între Consiliul Local Mediaş 

prin Direcţia de Asistenţă Socială şi Asociația Pensionarilor 2007, în scopul organizării unor evenimente 
comune dedicate persoanelor vârstnice din Municipiul Mediaş şi Satul aparţinător Ighişu Nou 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisiile 1, 2 și 3-aviz favorabil. 

Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
29. Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanțării serviciului social Centru de zi pentru copii cu 

tulburări de spectru autist al Asociației Sfântul Casian pentru lunile ianuarie, februarie, martie şi aprilie ale 
anului 2024 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisiile 1, 2 și 3-aviz favorabil. 

Dacă sunt observaţii?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre în forma actualizată.  
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
30. Proiect de hotărâre privind aprobarea Metodologiei de acordare a ajutoarelor de urgență şi a 

Metodologiei privind acordarea prestațiilor financiare excepționale, din bugetul local al Municipiului Mediaș 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisiile 1, 2 și 3-aviz favorabil. 
Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
31. Proiect de hotărâre privind desemnarea președintelui pentru ședințele Consiliului Local Mediaş 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisiile 1, 2 și 3-aviz favorabil. 
Vă rog să faceți propuneri. 

Domnul Viceprimar Sima Dan 
Consilieri liberali îl propune pe domnul Marius Toderici ca conducător de ședință, supleant domnul Boca 

Teofil. 
Domnul Consilier local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Dacă mai sunt și alte propuneri? 
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
32. Proiect de hotărâre privind includerea în domeniul public al Municipiului Mediaș a obiectivelor 

de investiții „Construire bazin de înot didactic, Cartier Vitrometan, str. Blajului nr. 4A, Municipiul Mediaş, 
Județul Sibiu” și „Echipare tehnico-edilitară Proiect Tip Construcție bazin de înot Municipiul Mediaș, 
Județul Sibiu”, precum și darea în administrare în favoarea Clubului Sportiv Municipal Mediaș 

Cere avizul comisiilor de specialitate 
Raport comisiile 1, 2 și 3-aviz favorabil 
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Dacă sunt observaţii la acest punct?  
Dacă nu sunt, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
 
33. Proiect de hotărâre privind aprobarea unui ajutor de urgenţă domnului Susan Iuliu Florin 

reprezentant legal al minorului Susan Ianis Sorin, domiciliat în Municipiul Mediaş, Județul Sibiu 
Cere avizul comisiilor de specialitate 

Raport comisiile 1, 2 și 3-aviz favorabil. 
Dacă sunt observaţii?  
Constat că nu, supun aprobării proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru?  
Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi „pentru”. 
Trecem la punctul „Diverse”. Consilieri nu au fost înscriși la cuvânt. Participanții din sală, în ordinea în 

care au fost înscriși, vă rog aveți trei minute. 
Doamna Bundă Gabriela 

Mă numesc Bundă. Am o problemă privind siguranța copiilor de la Școala Mihai Eminescu. Am luat pas cu 
pas, vorba domnului președinte, întâi cu directoarea pe urmă cu învățătoarea de la locul respectiv, cu Partidul 
Liberal, cu domnul Primar și cu sesizările în continuare. Vreau să știu unde mă adresez în continuare? Că nu vreau 
sa fac de râs orașul acesta, în care îmi plătesc și eu impozitele la zi de vreo doi, trei ani. Se cunosc, am pus și un CD, 
am băgat și o plângere scrisă și așa mai departe. Aveți cumva consilieri pe zone sau răspunderea este la grămadă? 
Asta este în primul rând. Dumneavoastră mă auziți și dați din umeri și eu plec mai departe. Dar să îmi spuneți unde? 
Problema se cunoaște, nu o reiau acum.  

Doi. Am auzit că aveți în intenție să refaceți fațada lui Mihai Eminescu. Foarte frumos, foarte bine. Am 
început cu doamna Directoare de acolo. Doamna Directoare vrea sa strângă în următorii doi ani, când faceți 
dumneavoastră 200 de ani de când este Eminescu aici la școală, școală românească, o donație de la părinți către o 
fântână în Tanzania. Scuzați-mă vă rog, eu vin din Brăila și am o grămadă de lucruri făcute de Spiru Haret, inclusiv 
veceurile în școală. Aici încerc să intru într-o curte unde copiii oricând pot fi loviți când ies afară. Domnul Primar 
cunoaște foarte bine problema, am pus CD-ul se pot vedea toate problemele de acolo. La Clubul Sportiv, grupul 
sanitar…, am încercat să duc copiii să facă și ei mișcare, că le mai trebuie la cap. În afară de fotbal poate le trebuie 
și un șah. Gândiți-vă și dumneavoastră la asta. 
Domnul Primar Gheorghe Roman 

La care club sportiv faceți referire? 
Doamna Bundă Gabriela 

La ală de acolo de lângă de lângă biserică și la stadion. Am călărit podul m-am dus cu ei, nu știu am făcut și 
eu… 
Domnul Primar Gheorghe Roman 

Acela nu este al Primăriei. 
Doamna Bundă Gabriela 

Poftiți? Domnule este al nostru, nu știu al cui e, este al lu tata, a lu mama, cineva poate… 
Domnul Primar Gheorghe Roman 

„Al nostru” nu e chiar așa! 
Doamna Bundă Gabriela 

Domnule nu te supăra pe mine, am dat din gură. Deci, undeva să duc copiii să miște, că nu au unde, că cu 
biciclete, cu trotinete s-a terminat treaba. S-a terminat în orașul ăsta. Da asta am spus, nu am dat cu parul. Mi-am 
luat copiii după ce ați tăiat dumneavoastră panglica…lăsați-mă să vorbesc, am trei minute, dumneavoastră aveți trei 
după, după mine. 
Domnul Primar Gheorghe Roman 

Eu nu vorbesc, eu numai vreau să vă spun că… trebuie să țineți cont de faptul că...  
Doamna Bundă Gabriela 

Nu pot să țin cont decât că eu sunt bătrână și nu apuc să văd rezultatele în urătorii 50 de ani. Asta este ideea. 
Da? Așa. Am luat copiii de mână, ați tăiat panglica la bazin, m-am dus până acolo. Nu prea! S-a tăiat panglica, atât. 
Adică, aș vrea să știu niște lucruri… 
Domnul Primar Gheorghe Roman 

Da, s-a tăiat panglica la finalizarea lucrărilor, o să fie… 
Doamna Bundă Gabriela 

Domnule, cu finalizarea, cu o să fie, sunt sătulă. Încă o dată, cine răspunde de zona După-Zid dintre 
consilieri? Să vină să vadă la fața locului, ce se întâmplă acolo. Atât! Și mai vedem. Că sunt o grămadă de 
probleme. Trebuie să le vadă cineva pe zone. Luați un creion așa, tăiați harta Mediașului în 25 de bucăți și lumea o 
să voteze pe acela pe care îl interesează zona lui și la care mă duc eu la ușă și îi spun trei vorbe: Domnule mă doare 
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gâtul de acum! Mă duc la televiziune, mă duc la doamna Ministru, nu știu undeva. Ziceți unde să mă duc? Gata am 
terminat. 
Doamna Maier Adriana 

Eu vreau să discutăm în legătură cu blocurile astea de locuință de pe Baia de Nisip. Ați pornit de la o 
valoare de 19.000.000, din care 7.000.000 de la fondurile europene și ați ajuns la 39.783.000 la sfârșitul anului 
trecut. A început 2024, văd că începeți iarăși și cu suplimentări, mai băgați acuma și prelungirea asta de pe Baia de 
Nisip, la 40.000.000. Dacă pui, faci o socoteală se ajunge pentru alea 80 de apartamente, s-au investit 100.000 de 
euro pentru un apartament. Cât aveți de gând să mai tot suplimentați lucrarea asta? 18 % sunt numai fondurile 
europene și tot susțineți că asta este lucrare din fonduri europene. 80% este din bugetul local, deci putem zice că 
noi, medieșeni am plătit lucrarea asta cu totul. Și dacă tot sunteți așa de darnici și le faceți așa lucruri frumoase, eu 
vreau să știu ce urmează pe Tineretului. E o stradă, e cartier rău famat, probabil din cauza celor pe care o să-i 
mutați. Când aveți de gând să reabilitați și strada aia? Nu ați mai intrat de 25 de ani acolo. Covoare asfaltice s-au 
turnat pe toate străzile de jur împrejur: Păltiniș, Baznei, 1 Decembrie, Parhon, tot ce vreți. Pe Tineretului câteva 
plombe și alea pe ploaie, acuma ultima dată. Geigerul o venit, o răscolit tot, abia am reușit să facem o platformă din 
piatră cilindrată să ajungem la containerele de gunoi. Acuma ne trebuie cizme de cauciuc să ajungem acolo. Când 
aveți de gând să reabilitați și strada aia? Deci, asta este întrebarea mea. 
Domnul Muntean Mihai 

Bună! Eu o să fiu foarte scurt. Am vrut să mă prezint prima oară că tura trecută când ne-am întâlnit la 
dezbaterea pe buget, m-am ridicat ca un cioban în picioare, nu am zis absolut nimica. Sunt Muntean Mihai, sunt 
cetățean al Mediașului și o să începem să participăm un pic la discuții cu dumneavoastră fiindcă se impune, văd. 
Fiind prima discuție, vă rog să mă iertați că sunt un pic emoționat. Am vrut doar să întreb la Punctul 30 despre 
ajutorul de urgență. Pe hârtiile care le-ați trecu acolo, nicăieri nu era trecut câte ajutoare se dau, condițiile erau 
trecute, dar nu s-a trecut câte ajutoare. Aș vrea să știu câte ajutoare dăm. Și cele de urgență și cele de prestații 
excepționale. 

În al doilea rând vreau să cer transparență mult, mult mai mare în ce fac, în acțiunile care le are Primăria 
față de ONG-urile cu care relaționați. De exemplu acuma ați menționat la Punctul 20, cred, despre GAL Mediaș, 
GAL ZUM. Am intrat și am încercat să caut informații despre GAL ZUM, care sunt obligatorii să fie trecute online 
sau undeva. La ei pe site, deci la o asociație cu care dumneavoastră o să colaborați și o să le dați bani din bugetul 
public al nostru, site-ul lor nu prezintă absolut nimic, nicio informație, nicio doar o poză cu ei pe Facebook, atât. Eu 
aș vrea să vă cer dumneavoastră, Primăriei să le cereți celor cu care colaborați, cel puțin ONG-urilor să le cereți un 
pic de transparență. Adică să vedem și noi cu cine colaborați dumneavoastră, până la urmă cu cine colaborăm noi. 
Aș vrea să vă cer și Primăriei treaba asta, fiindcă am văzut că majoritate nu aveți completate astea de activitate pe 
2023, sunt foarte multe lipsuri. Acuma am vrea și noi să începem să vedem cum lucrați, cu ce putem să vă ajutăm. 
De asta venim aici, nu venim să ne contrăm cu dumneavoastră. Ca să termin frumos, aș vrea să vă întreb dacă știți 
cumva cât ne costă cofinanțarea Centrului de zi pentru copii cu probleme de autism și pe câte luni? Dar acuma, fără 
să vă uitați pe hârtii. Aș vrea să vă întreb: dacă știe cineva să-mi răspundă așa din cap, dintre dumneavoastră? 
Mulțumesc!  
Domnul Dordea Dorin 

Bună ziua! 
Domnul Consilier local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Aveți cuvântul. 
Domnul Dordea Dorin 

Doamnelor și domnilor consilieri trebuie să vă spun că săptămâna trecută a avut loc o consultare publică în 
legătură cu Bugetul 2024 și ne bucurăm că s-a reluat această inițiativă întreruptă de pandemie, numai că a fost una 
total atipică. După prezentarea generală a Bugetului, fiindcă au existat și niște întrebări mai contondente, niște 
lucruri neplăcute să zicem din punctul de vedere al unuia care așteaptă doar laudă. Primăria, Administrația a întors 
spatele și a părăsit sala așa că ne-a lăsat cu o mulțime de întrebări nepuse și răspunsuri pe măsură. Așa că eu aș vrea 
acuma să întreb amintindu-mi de anul 2019, începutul lui 2020 când se făcea o retrospectivă a ciclului electoral care 
se încheia atunci și se vorbea despre îndepărtarea tuturor opreliștilor birocratice, pentru inițierea construcției 
blocurilor ANL de pe strada Gheorghe Lazăr. Ei bine au trecut și că gata lucrurile sunt în ordine și vor începe 
construcțiile. Iată au mai trecut încă patru ani și nimic, iar în bugetul pe anul astă iarăși nimic, nici un fel de speranță 
pentru tineri care în lipsă de locuri de locuință iau calea Sibiului, a Clujului și a străinătăți de cele mai multe ori. În 
schimb, iacă la Baia de Nisip s-a găsit încă o căruță de bani. Constat și eu că prețul a ajuns pentru un apartament 
mediu la aproape 100.000 de euro, cea ce este enorm. Dacă v-ați uita, ați testa valoarea medie a unui apartament la 
vânzare în Mediaș, de trei camere e ceva în jur de 30.000, deci dăm 100.000 de euro pentru ceva care cu siguranță 
își va pierde valoarea de 10 ori, a doua zi după ce va fi locuit. Și ca să fie lucrul cât mai clar, m-am uitat și eu peste 
datele statistice și de la BNR și de la Institutul Național de Statistică, salariul mediu a crescut în intervalul astă cu 
35,5 %, între materialele de construcție, cel mai drastic s-a scumpit cu 65 % oțelul beton, altele cu 37, 50, 62, 43. 
De unde această majorare extraordinară a prețului? Mai am două observații pentru ziua de astăzi, pentru dezbaterea 
punctelor de pe ordinea de zi. Ceva se întâmplă cu inspirația botezătorului străzilor din orașul nostru. Strada 
Ienupărului, păi Ienupărul e un arbust alpin care trăiește la 2.000 de metri. Ce Dumnezeu o avea cu străzile din 
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Mediaș. La fel Iedera, Pajiștea. De obicei pajiștea devine stradă, acuma strada devine pajiște. E greu de înțeles, 
totuși poate puțină inspirație ar putea să ducă la niște nume mai rezonabile. Sunt atâția profesori eminenți care au 
fost în oraș, atâția medici celebri. Chiar nu găsiți altceva? Că mâine o să ne plimbăm pe strada pătrunjelului, a 
păstârnacului, Dumnezeu mai știe ce. Mai am o ultimă solicitare. Eu am cerut acum vreo cinci-șase luni, o 
explicație din partea Direcției Financiare privind calendarul rambursării creditelor accesate de Primărie. Poate a fost 
grea socoteala, totuși mai aștept încă un răspuns la chestia asta.    
Doamna Maier Adriana 

Așteptăm anumite răspunsuri, de patru luni de zile.  
Domnul Dincă Tudor 

Bună ziua! Numele meu este Tudor Dincă. Eu vreau să felicit pe celelalte persoane care au pus întrebări 
către consiliu, foarte bune întrebările și merită un răspuns. Aș dori să vorbesc în legătură cu Punctul numărul 13 de 
pe ordinea de zi, care este: Amenajarea malului Târnava Mare. Am citit un pic din documentul care l-ați inițiat: 
Consiliul, Primăria și aș dori să vă încurajez să fiți un pic mai ambițioși. Dacă citiți în document, suprafața de 
amenajare este de 18.000 metri pătrați, în care ziceți că faceți pistă de biciclete, spațiu de sport și așa mai departe. 
Dar și dacă ai avea o pistă care este lată de trei metri, care trebuie să fie cel puțin de trei metri, dacă țineți numai pe 
o singură parte a râului și sperați să aveți trafic în două direcții în care persoanele fac și jogging și se și plimbă cu 
bicicleta, trebuie să existe destul spațiu ca să aibă loc pentru asemenea activitate. La o lățime de trei metri, lungimea 
este de șese kilometri sau 6.000 de metri, da ca să intre 18.000 de metri pătrați și asta e doar dacă faceți pistă. Nimic 
altceva. Că zicea doamna care a luat primul cuvânt, pentru spațiu pentru tineri să facă cu biciclete, cu trotinete și așa 
mai departe. Fiți mai ambițioși. Dacă călătoriți oriunde în lume, în orașe ca Rotterdam, Tokyo să nu mai zic unde, 
care au spații similare, au spații excepționale. Să nu mai zic, Târnava trece pe lângă cartiere de densitate mijlocie și 
mari, unde oamenii ar putea să profite din plin. Nu aveți nimica în documentul respectiv să vorbească despre terenul 
de sport, teren de baschet, un teren de fotbal, oină. Nu știu, orice puteți să puneți acolo. Și ca să știți în țările 
dezvoltate, aceste spații se fac spații de sport pentru că, deși istoric acest spațiu este folosit în caz dacă era o 
inundație în Mediaș, îți permiți dacă Doamne ferește există o inundație din nou să pierzi câteva porți sau ceva spațiu 
de sport, dar profitați de el decât să stea gol mai bine să fie locuri de sport. Doresc să mai menționez, vă încurajez 
de asemenea să mergeți la orașele soră a localității Mediaș, de exemplu Joure. Nu știu dacă știu consilierii, dar Joure 
în Friesland este orașul din Olanda, care e orașul soră. Olandezii sunt cei mai buni la spații de astea, sunt experții, ar 
trebui să vorbiți cu ei. Încă un detaliu, scuze că nu vreau să țin mai mult este că din câte am citit acolo, se zice că 
proiectul vreți să-l faceți din fonduri locale. Deci, nu știu cum nu este intenția să aplicați și pentru fonduri europene, 
mi se pare o imposibilitate să nu primiți fonduri europene pentru asemenea proiect. Și să nu mai zic pentru că repet 
ce zic și celelalte persoane, transparența orașului la asemenea proiect este jalnică. Vă încurajăm să aveți sesiuni cu 
publicul în care să prezentați cea ce doriți să faceți, cum vreți să faceți, cum să arate. Ar trebui să aveți o opțiune 
care are și cum va fi vizavi de viitoarea centură, dacă va avea și cum va fi dacă nu va exista viitoarea centură, pentru 
că se cam suprapun ca rută. Vă mulțumesc și sperăm să primim niște răspunsuri, dacă nu la întrebarea mea, la 
celelalte întrebări puse de oameni. Vă mulțumesc! 
Domnul Consilier local Cotei Mihai Gheorghe - președinte de ședință 

Dacă nu mai sunt și alte intervenții, observații, urez succes viitorului președinte și declar ședința închisă. O 
seară bună! 

 
Şedinţa s-a încheiat la ora 16:45 
 
 
 
 

Președinte de ședință, 
Cotei Mihai Gheorghe 

Secretar General, 
Muntean Sanda Ligia 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


